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Trafiknämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2019-05-23, § 2 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 23 maj 2019 kl. 16.00 – 16.20 
   

 Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justering Tisdagen den 4 juni 2019 §§ 1-9, 12-14, 16, 17, 19-25 

   

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Torsdagen den 23 maj 2019, §§ 10, 11, 15, 18, 26, 27 

  

 

 

Daniel Helldén Rikard Warlenius 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Daniel Helldén (MP), ordföranden  

Rikard Warlenius (V), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Eva Ekmehag (M)  

Peter Backlund (L)  

Johan Fälldin (C)  

Mikael Valier (KD)  

Jan Valeskog (S)  

Åsa Odin Ekman (S)  

Maria Mustonen (V)  

Mads Lundgaard (SD)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Bo Arkelsten (M) för Ulla Hamilton (M) 

Ida Mohlander (S) för Inger Edvardsson (S) 

 
Ersättare: 

Bo Wilhelm Lindner (M)  

Camilla Kylenfelt (MP)  

Svante Linusson (C)  

Bengt Ohlsson (S)  

Joel Höglund (V)  

Malin Ericson (Fi)  

 

 
Tjänstemän: 

 T.f. förvaltningschefen Fredrik Alfredsson, Karin Dhakal, Ted Ell, Ulrika 

Falk, Åse Geschwind, Inga-Lill Hultin, Anne Kemmler, Mattias Lundberg, 

Elisabet Munters och personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-15 samt 

borgarrådssekreteraren Martin Solberg. 
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 Sida 2 (2) 
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Box 8311 

104 20 Stockholm 
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 § 2 
Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Information om ny förvaltningschef 

Tf. förvaltningschefen Fredrik Alfredsson informerar att den nya 

förvaltningschefen Gunilla Glantz börjar den 1 juni 2019. 

 
Beslut 

Trafiknämnden tackar för informationen. 

 

Fråga om Debaser 

Ledamoten Åsa Edin Ekman (S) ställer fråga angående Debasers 

möjlighet att återgå till verksamhet i lokalerna vid Hornstulls strand 

efter den inspektion som ska utföras? Stabschefen Karin Dhakal 

säger att det är svårt att svara på innan kontoret genomfört 

inspektionen och vet mer om betongdäckets skick och omfattningen 

av renoveringsbehovet. 

Fråga om SVT:s senaste inslag avseende den granskning av 

snöröjning som trafikkontoret beställt 

Ledamoten Jan Valeskog (S) ber kontoret att klargöra den senaste 

händelseutvecklingen. Tf. förvaltningschefen Fredrik Alfredsson 

svarar att SVT inte presenterar någon ny information i sina senaste 

inslag utan ställer frågor utifrån rapporten som blev klar för en 

månad sedan. 

Fråga om när skrivelse från (V) om vinterväghållning kommer att 

tas till nämnden 

Ledamoten Maria Mustonen (V) frågar när kontoret kommer att 

svara på den skrivelse om snöröjning som vänsterpartiet lämnat in? 

Tf. förvaltningschefen Fredrik Alfredsson svarar att kontoret vill 

väga in vad som framkommit i den granskning av snöröjningen som 

kontoret beställt och att man räknar med att kunna svara i juni 2019.  

Beslut 
Trafiknämnden tackar för informationen. 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 


